
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 21 listopada 2023 roku 
Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej ul. Lilpopa 18  

 
Obecni: 
- Bożena Majewska – Przewodnicząca  
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Małgorzata Łaskarzewska 
- Wojciech Żółtowski 
- Dąbrówka Smolny 
- Sławomir Lasota 
 
PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040,  
b. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok, 
c. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
d. wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w najem w trybie bezprzetargowym. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji rozpoczęła posiedzenie o godzinie 19.05,  przywitała obecnych na 
posiedzeniu członków Komisji (obecnych 3 członków Komisji: Bożena Majewska, Wojciech 
Żółtowski, Dąbrówka Smolny) oraz stwierdziła kworum. 

Ad. 2) 

Radny Wojciech Żółtowski zgłosił uwagę do protokołu o uzupełnienie nazwy fundacji.  
 
Przewodnicząca Komisji zarządziła przegłosowanie projektu protokołu wraz ze zmianą z 
posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju z 17 października 2023 roku. 
W wyniku głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu, protokół wraz ze 
zmianą został przyjęty. 
 
Ad. 3) 

a)  

Przewodnicząca powiedziała, że w uchwale budżetowej dokonano zmian w planie dochodów 
w związku ze zwiększonymi wpływami z tytułu opłaty za zezwolenia na sprzedaż alkoholu.  
 
O godzinie 19.09 do obrad dołączył Radny Sławomir Lasota. Obecnych 4 członków Komisji.  



 
Przewodnicząca powiedziała, że zwiększono plan dochodów o kwotę 168.000 zł w związku z 
otrzymaniem środków przeznaczonych na uzupełnienie dochodów gminy. Takie środki są 
przyznawane gminie w każdym roku, lecz są one różnej wysokości. Zmiany w planie 
wydatków dotyczą środków przeznaczonych na Gminny Program Rozwiazywania Problemów 
Alkoholowych. W planie wydatków inwestycyjnych środki zarezerwowane na wykonanie 
archiwum w budynku Posterunku Policji zostają przeniesione na kolejny rok ze względu na 
konieczność uzyskania odpowiednich zezwoleń.  
 
O godzinie 19.14 do obrad dołączyła Radna Alicja Rotfeld-Paczkowska. Obecnych 5 członków 
Komisji.  
 
Przewodnicząca powiedziała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostało wprowadzone 
nowe przedsięwzięcie dot. usługi eDoręczeń dla Urzędu, jak również usługi najmu i serwisu 
urządzeń do czyszczenia i filtrowania wody w Urzędzie. Na przedsięwzięcie przebudowy 
budynku Posterunku Policji przy ul. Brwinowskiej zmienia się kwotę wydatków do 40.000 zł w 
2023 roku i 320.000 zł w 2024 roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju zarządziła zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040”. 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b)  

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju zarządziła zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie „zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok”. 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

c)  

O godzinie 19.18 do obrad dołączyła Radna Małgorzata Łaskarzewska. Obecnych 6 członków 
Komisji.  
 
Przewodnicząca powiedziała, że uchwała dotyczy księgarni i przedłużenia umowy najmu na 
kolejne 10 lat.  
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju zarządziła zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie „wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w najem w trybie bezprzetargowym”. 
Wyniki głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



 

Ad. 4) 

Przewodnicząca poprosiła członków Komisji o wcześniejsze przygotowanie pytań dotyczących 
budżetu na 2024 rok by na kolejnym posiedzeniu Skarbnik Miasta mogła udzielić 
szczegółowych odpowiedzi. 

Radny Sławomir Lasota poprosił o przygotowanie na posiedzenie informacji, które z 
wniosków do budżetu zgłoszonych przez Komisję zostały uwzględnione, a które nie i dlaczego.  

Ad. 5) 
Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie o godzinie 19.26. 

 

Protokół sporządziła Marta Myszkowska 

 

Przewodnicząca Komisji  
     Gospodarki i Rozwoju  

/-/ 
Bożena Majewska 

 


